

璀璨星光映百年，UWEE集团携手北京扶轮社共庆101周年盛典

<https://mp.weixin.qq.com/s/aSc1PtvgsGpvEDetXr41PQ>



UWEE集团高层在北京扶轮社101周年庆祝晚宴

同与会嘉宾合影

2025年3月15日，北京扶轮社在北京凯宾斯基饭店举行成立一百零一周年庆祝晚宴，200多人参加了宴会，来自比利时、卢森堡、瑞士、菲律宾、新西兰、乌兹别克斯坦、古巴、洪都拉斯、多米尼加、荷兰、德国等60多个国家的大使、参赞、商务代表、驻华代表及企业高管出席本次晚宴。

北京扶轮社会长雷内-施密特（Rene Schmitt）在发言中感谢各国政府、领馆、社团、企业一直以来对北京扶轮社公益项目提供的帮助和支持，并指出此次活动的主题聚焦河北慈善机构儿童尿道下裂的治疗项目，呼吁全球关注这一医疗顽疾的研究。



活动现场图片

会长介绍扶轮社（Rotary Club）是近百年来最著名的国际非营利联谊社团之一，旗下超过1.2万个社团、160万社员，遍布全球200个国家和地区。北京扶轮社创建于1924年，由蔡廷锴将军和22位创始成员共同建立，社员来自20多个国家，以企业高管、投资者和专业人士为主，通过希望基金会、生命礼物计划等参与救灾和儿童救助的慈善活动。

河北省医学界及慈善机构代表发言：儿童尿道下裂的发病率可高达125—250个出生男婴中就可能有一个尿道下裂，希望引起全球的高度重视。



UWEE集团董事局轮值主席范克高夫（中）致辞

扶轮社成员、UWEE集团董事局轮值主席范克高夫（Gilbert Van Kerckhove）在发言中表示：UWEE集团一直热衷于推动全球公益事业的发展，UWEE卢浮宫国际艺术展、UWEE罗马国际艺术节等世界文化交流活动是其标志性公益项目，并希望更多中外企业参与到公益活动中来。



UWEE集团执行总裁燕斐为比利时驻华大使

讲解UWEE卢浮宫国际艺术展

UWEE集团执行总裁燕斐在致辞中介绍说，UWEE集团致力于推动多元文化交流融合，交叉学科产业整合，国际联合创新发展，立足三月数字经济技术研究院和三月数字经济产业园在全球的布局，为各国企业跨区域和跨行业发展提供人才、金融和科技服务。



菲律宾驻华大使吉米-弗洛克鲁斯接受采访

UWEE集团三月数字经济产业园董事总经理张楠、三月数字经济技术研究院执行院长赵刚、东欧中亚事业部董事总经理崔中原、北美事业部董事高云等也出席了晚宴。



UWEE集团东欧中亚事业部董事总经理崔中原

为卢森堡驻华大使分享卢森堡画作



Google translation (not edited)

The bright stars shine for a hundred years, UWEE Group joins hands with Beijing Rotary Club to celebrate the 101st anniversary ceremony
<https://mp.weixin.qq.com/s/aSc1PtvgsGpvEDetXr41PQ>

UWEE Group senior executives at the 101st anniversary celebration dinner of Beijing Rotary Club

Photo with the guests

On March 15, 2025, Beijing Rotary Club held a celebration dinner for its 101st anniversary at Beijing Kempinski Hotel. More than 200 people attended the banquet. Ambassadors, counselors, business representatives, representatives in China and corporate executives from more than 60 countries including Belgium, Luxembourg, Switzerland, the Philippines, New Zealand, Uzbekistan, Cuba, Honduras, Dominican Republic, the Netherlands, Germany, etc. attended the dinner.

In his speech, Rene Schmitt, president of the Rotary Club of Beijing, thanked governments, consulates, associations and enterprises for their help and support to the public welfare projects of the Rotary Club of Beijing. He pointed out that the theme of this event focused on the treatment project of hypospadias in children of Hebei Charity Organization, calling for global attention to the research of this medical disease.

Photos of the event

The president introduced that the Rotary Club is one of the most famous international non-profit associations in the past century, with more than 12,000 associations and 1.6 million members in 200 countries and regions around the world. The Rotary Club of Beijing was founded in 1924 by General Cai Tingkai and 22 founding members. The members come from more than 20 countries, mainly corporate executives, investors and professionals, and participate in disaster relief and child rescue charity activities through the Hope Foundation and the Gift of Life Program.

Representatives of the medical community and charity organizations in Hebei Province said: The incidence of hypospadias in children can be as high as 1 in 125-250 male babies born, and we hope to attract great attention from the world.

Speech by Gilbert Van Kerckhove (center), Rotary, Chairman of the Board of Directors of UWEE Group

In his speech, Gilbert Van Kerckhove, Rotary Club member and Rotary Chairman of the Board of Directors of UWEE Group, said: UWEE Group has always been keen to promote the development of global public welfare. World cultural exchange activities such as the UWEE Louvre International Art Exhibition and the UWEE Rome International Art Festival are its iconic public welfare projects, and he hopes that more Chinese and foreign companies will participate in public welfare activities.

Yan Fei, Executive President of UWEE Group, explained the UWEE Louvre International Art Exhibition to the Belgian Ambassador to China

In his speech, Yan Fei, Executive President of UWEE Group, introduced that UWEE Group is committed to promoting the integration of multicultural exchanges, cross-disciplinary industry integration, and international joint innovation and development. Based on the global layout of the March Digital Economy Technology Research Institute and the March Digital Economy Industrial Park, it provides talent, financial and technological services for the cross-regional and cross-industry development of enterprises from various countries.

Jaime Florcruz, the Philippine ambassador to China, was interviewed

Zhang Nan, managing director of the March Digital Economy Industrial Park of UWEE Group, Zhao Gang, executive director of the March Digital Economy Technology Research Institute, Cui Zhongyuan, managing director of the Eastern Europe and Central Asia Division, and Gao Yun, director of the North American Division, also attended the dinner.

Cui Zhongyuan, managing director of the Eastern Europe and Central Asia Division of UWEE Group shared paintings for the Luxembourg ambassador to China